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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  16/03/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1)Υπουργό  Υγείας 

            2) Υπουργό Οικονομικών 

 

ΘΕΜΑ: « Μονόδρομος η ίδρυση Γενικού Νοσοκομείου στην ανατολική 

Αττική » 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

         

Σύμφωνα με το  απόσπασμα της υπ’ αριθμ. 4ης/ 23-02-2022 συνεδρίασης 

του  Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Μαρκόπουλου Μεσογαίας και την 

συν αυτώ υπ’ αριθμ.32/2022 απόφαση του, εγκρίνεται ως κατεπείγον θέμα, 

η «λήψη απόφασης για έγκριση ψηφίσματος για την άμεση ανάγκη ίδρυσης 

Γενικού Κρατικού Νοσοκομείου, στην Ανατολική Αττική», , σύμφωνα με τις 

παρ.5 & 7 αρ.67 του Ν.3852/2010. 

 

Πρόκειται για ένα πραγματικά ουσιώδες και άκρως απαραίτητο έργο, το 

οποίο θα βοηθήσει τα μάλα την ανατολική Αττική και τους κατοίκους της.  

Η ανωτέρω απόφαση επιβεβαιώνει και όσα είχαν καταγγείλει οι Δήμαρχοι 

Ραφήνας και Σαρωνικού για την τεράστια ανάγκη της ανατολικής Αττικής, 

να διαθέτει ένα Γενικό Νοσοκομείο.  

 

Όπως είχα επισημάνει και στην υπ’ αριθμ. 2387/17-01-2022 ερώτηση μου 

προς τα αρμόδια Υπουργεία η ύπαρξη ενός Γενικού Νοσοκομείου στα 

Μεσόγεια ή σε οποιαδήποτε άλλη περιοχή της ανατολικής Αττικής, 

πλήρως εξοπλισμένου και στελεχωμένου, εκτός ότι θα απορροφήσει 

πλήθος νέων επιστημόνων που ετοιμάζονται να φύγουν στο εξωτερικό, θα 

ενισχύσει το Ε.Σ.Υ και θα αναβαθμίσει την ιατρική περίθαλψη στην 
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Περιφέρεια. Επιπροσθέτως,  θα καταστήσει την πρωτοβάθμια φροντίδα 

υγείας των τοπικών Κέντρων αποδοτικότερη, καθώς αυτά θα λειτουργούν 

συμπληρωματικά και θα παρέχουν στους πολίτες αυτές τις υπηρεσίες, για 

τις οποίες ιδρύθηκαν. 

 

Βάσει των ανωτέρω,  

 

Ερωτώνται   οι Υπουργοί: 

1) Προτίθεσθε να ενισχύσετε ποικιλοτρόπως την άνω απόφαση του 

Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Μαρκόπουλου, προς την 

δημιουργία ενός Γενικού Νοσοκομείου στην ανατολική Αττική; 

2) Σε τι ενέργειες θα προβείτε προκειμένου να αποταμιευθούν 

ευρωπαϊκά κονδύλια που προορίζονται για τον τομέα της υγείας, 

έτσι ώστε να δαπανηθούν προς την κατασκευή ενός Γενικού 

Νοσοκομείου ανατολικής Αττικής; 

 

                                 Ο ερωτών Βουλευτής 

 

                             Αντώνιος Μυλωνάκης 




